
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 31. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 30
Vil ministeren kommentere indslaget på TV2 Lorry den 27. oktober 2016 kl.
19.30 om det manglende lysanlæg i Sundby Idrætspark, hvor Fremad Amager
spiller hjemmekampe, og artiklen ”Traditionsklub rystet: Skal Fremad Amager
have fast hjemmebane i Brønshøj?”, der blev bragt på b.dk den 25. oktober?
Burde det efter ministerens vurdering være muligt for kommunen at finde en
løsning, så Fremad Amager fortsat kan spille kampe på hjemmebane og und-
gå tvangsnedrykning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Martin
Henriksen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
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